

## **Referat bestyrelsesmøde 2. maj 2019**

Afholdt privat hos Kristian

Tilstede : Kristian, Cim, Janne, Henrik MR og Torben

Velkomst og præsentation af dagens agenda.

### **Pkt. vedr. persondatalovgivning:**

Cim har drøftet det med Breide Ulrich vedr. persondatalovgivning. Modtager skal give tilladelse til at RJK må sende fx nyhedsbrev til medlemmer.

Vedr. tilmeldinger til prøver. Mange oplysninger opgives i kataloget. 2 mulige løsninger: enten accept ved hver tilmelding eller så skal prøvedeltagers mobilnummer fjernes fra kataloget. Vedr. foto: portræt/situationsbilleder. Prøveleder skal ved parole oplyse, der bliver taget billeder ved dagens prøve.

Foto og video fra prøverne og aktuelle formuleringen i markprøvereglementet; Advokat adspørges. TL står for det.

### **Våben/skud ved tests:**

RJK følger reglerne på området. Flere situationer og betænkeligheder drøftes. BE ønsker regler og forsikring for våben/våbenopbevaring ift depoterne kontrolleres.

### **Evaluering af juniortest:**

BE opfattelse at prøverne afholdes med god stemning og brugbare kommentarer fra dommerne. Egentlig gode elementer men overvejer om søget skal ændres til et "lille retningsbestemt søg" eller evt. lave søget om, så hundene ser der lægges dummyer ud. BE ønsker MU tager problemstillingen op.

Oplevelser af at både juniortest og apporтерingsprøve er blevet for postprøve-agtig. Der ses stokke og anden markering i terræn. BE ønsker prøven foregår mere flydende. Rutinerede hundefører deltager på juniortest opleves som en positiv udvikling. Skal prøven være officiel, men ikke obligatorisk? For og imod debatteres.

### **Nations Cup**

Snak om det indledende arbejde inden Nations Cup særligt mht. interesserede deltagere. BE oplæg: prøvegebyret på 500 euro betales af RJK/søges sponsorer. Klubben betaler kørepenge til dommere/forplejning til hjælpere på udtagelsesdagene. Cim arbejder på sponsorer.

BE vil adspørge frivillige, der kan repræsentere RJK på Brahetrolleborg Game Fair. Gerne en kombination mellem nye og ældre medlemmer. Cim undersøger telt til standplads.

## **Opførsel på prøver**

Prøvedeltagers opførsel og fortsatte diskussioner om bedømmelser drøftes i BE.

HMR: kort referat fra medlemsmøde i Jylland. Godt møde, nye kontakter er skabt.

IGL er flyttet og derfor har engelske dommere meldt afbud. Det er terrænmæssigt mulighed for at flytte RJK mesterskabet en weekend. BE mener beslutningen ligger i MU.

RJK mesterskab 30.11+1.12

## **Møde med DKK**

Cim har været til møde med Jens Glavind. Positiv stemning. Ved registrering af hvalpekuld hundeweb.dk bedes nu om at man afkrydser i RJK rubrik og angive medlemsnummer. DKK har informeret om kennel-inspektion.

Danmarks Jægerforbund har været i kontakt med Cim. BE snakker om kontakten til DJF.

## **RJKs Udvalg**

Udvalgenes medlemmer sidder for så vidt på ubegrænset tid. Medlemmer til bestyrelsen vælges for 2 år ad gangen. Samarbejdet mellem med BE og udvalgene drøftes.

RJK træneruddannelse diskuteres. BE har uddybende spørgsmål til TU vedr. træneraspiranter. Gennemgang af registrerede trænere på trænerlisten. Sammensætningen af fremtidig TU er diskuteret.

Nyt fra medlemsudvalget – hvilke ideer der arbejdes med (ad hoc udvalg /"arbejds-bier") og samarbejde på tværs af udvalg. Planer om hvalpe-workshop.

Næste møde 27.6.19 kl. 18 hos Janne

Referent Torben